



10D7N EASTERN EUROPE BAVARIA & AUSTRIA

MUNICH—PRIEN—SALZBURG—INNSBRUCK—OBERMMERGAU —GARMISCH—PARTENKIRCHEN—ROTHENBURG

Tour Code : BAV10D

Day 1 Singapore Munich

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the capital of Bavaria – Munich



Day 2 Munich (German Bratwurst L)

Dachau Concentration Camp – First concentration camp established by Nazis in 1933

Munich City Tour including Marienplatz-central city square since 1100, Frauenkirche-iconic red roofed cathedral bombed during WWII, St Peter's Church, Viktualienmarkt-open air food market, Munich Residenz-former Royal palace of the Bavarian monarchs and Odeonsplatz Square-where Adolf Hitler made his first push for power during the infamous 'beer hall putsch'

Day 3 Munich - Prien – Salzburg (B/Bavarian Set L)

Herrenchiemsee Castle – Boat ride on Bavaria's most beautiful Lake Chiemsee to visit thy former monastery converted royal residence by King Ludwig II in 1873

Cross the Austrian border and proceed to Salzburg, birthplace of Wolfgang Amadeus Mozart and the city for the musical play and film The Sound of Music

Salt Mines – Geared in traditional miner's clothing, explore 500 year old underground salt mines on an electric railway system



Day 4 Salzburg (B/Chinese D)

Hallstatt – Traditional village in Upper Austria built into the towering Dachstein Mountain on the Hallstatter Sea

Optional Eisriesenwelt Ice Cave – World's largest natural limestone Ice Cave, extending more than 42km and drawing over 200,000 tourists annually (open from 01May-26October)

Salzburg City Tour including Old Town Square, No 9 Getreidegasse house-birthplace of Wolfgang Amadeus Mozart and Mirabell Gardens-film site featured in the musical The Sound of Music

Day 5 Salzburg – Innsbruck (B/Tyrolean Folk Show and Dinner)

Swarovski World - Austria's most-visited attraction encompassing crystals displayed in all their glory at this fantastical playground. Inside you'll also find the world's biggest crystal, weighing 62kg (closed for maintenance 09 & 10November)

Innsbruck City Tour including Old Town, The Little Golden Roof-late Gothic oriels capped with 2,657 gold-plated copper tiles constructed for Emperor Maximilian, Helbling House-original 15th century Gothic mansion an outstanding example of bourgeois grandeur in the Old Town, richly decorated with stuccos in later years



Day 6 Innsbruck – Garmisch – Partenkirchen – Oberammergau (B/Local D)

Zugspitze - Germany's highest mountain standing at 2962 metres above sea level transports you effortlessly by cogwheel trains and cable cars to ascend to the peak where you can enjoy 360 degrees of panoramic view of over 400 mountain peaks in four countries Austria, Germany, Italy and Switzerland.

Oberammergau - World famous town of Passion Play, fairy tales and exquisite wood carving tradition

Day 7 Garmisch – Partenkirchen – Rothenburg Ob Der Tauber (B/Local D)

Neuschwanstein Castle - One of the most breathtaking natural settings in the world, the inspiration castle behind Disney's Sleeping Beauty. Travel to the nearby Village of Hohenschwangau to enjoy some free time for own expense lunch or stroll along Lake Alpsee, one of the region's most beautiful lakes.

Rothenburg ob der Tauber - The best-known of all medieval "sights" on the Romantic Road. Its beautiful buildings, walls and alleys have led it to become one of the most popular tourist destinations in Bavaria.

Day 8 Rothenburg Ob Der Tauber – Munich (B/Bavarian Farewell Dinner at Hofbrannhaus)

Rothenburg ob der Tauber City Tour including Markus and White Towers, fairy-tale like Town Square and gothic church St Jacob which contains a magnificent carved altarpiece and that which once made the town a center of pilgrimage

Käthe Wohlfahrt - Germany's top Christmas ornament and decor company

Enjoy a leisure drive back to Munich where the rest of the day is at leisure



Day 9 Munich Singapore (B)

Bid farewell to the Munich as we transfer to the airport for our flight back to Singapore

Day 10 Singapore

Your memorable holiday with Hong Thai Travel comes to an end, look forward to bring you to your next holiday destination

Remarks

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice

Updated 01 NOV '22

10天7晚巴伐利亚和奥地利

慕尼黑-普里恩-萨尔斯堡-因斯布鲁克-阿默高-加米施罗-帕滕基-罗滕堡

第1天 新加坡 — 慕尼黑

Tour Code : BAV10D

聚集新加坡樟宜国际机场，乘搭豪华客机飞往巴伐利亚首都 - 慕尼黑。



第2天 慕尼黑 (德国猪脚午餐)

达豪集中营-德国纳粹时期于1933年建立的第一个集中营。

慕尼黑市区游包括1100年建立的玛丽恩中心广场，标志性的巴伐利亚风格红色屋瓦教堂，圣彼得教堂，露天谷物市场，巴伐利亚皇室曾居住的寝宫和音乐厅广场了解希特勒的“啤酒官政变”原由。

第3天 慕尼黑 - 普里恩 - 萨尔斯堡 (早/巴伐利亚套餐午餐)

Herrenchiemsee 城堡-乘船在巴伐利亚最美丽的 Chiemsee 湖畔直至 Herrenchiemsee 岛屿参观由路德维格皇帝二世于1873年建立的皇宫。

随后，驱车前往奥地利的萨尔斯堡，莫扎特的故乡与拍摄电影音乐剧『真善美』的所在地。

盐矿-身着传统矿工服装，深入探索拥有500年历史的地下盐矿。



第四天 萨尔斯堡 (早餐/中式晚餐)

哈尔施塔特-坐落于奥地利的一个传统村庄，傍山依水，风景如画。

自费埃斯瑞森韦尔特冰洞-世界最大连延42公里自然形成的冰窟，

每年超过2万名游客慕名而来。(5月1日至10月26日开放营业)

萨尔斯堡市区游包括古老的旧城广场，莫扎特诞生的第9号房子和电影音乐剧『真善美』中所引用的米拉贝尔花园。



第五天 萨尔斯堡 — 因斯布鲁克 (早餐/蒂罗尔州的民俗表演和晚餐)

施华洛世奇水晶世界-奥地利最多游客到访的景点，园内拥有数之不尽的水晶展示，其中包括世界最大重达62公斤的水晶。(11月9和10日关闭维修)

因斯布鲁克市区游包括旧城区，以2657片铜制瓦片镀金打造成的小黄金屋顶是马克西米连一世与皇妃最爱观看表演的地方和15世纪哥德式风格的建筑何浦林故居。

第六天 因斯布鲁克 - 阿默高 - 加米施 - 帕滕基 (早餐/当地晚餐)

楚格峰-德国最高山峰，驻立海拔2962米。我们将乘坐小火车与缆车直达顶峰，眺望四周美丽的风景，窥探奥地利，德国，意大利和瑞士四国山峰。

阿默高-世界著名耶稣受难剧 Passion Play 的主办地，以童话故事传说和精致的木雕习俗闻名的小镇。



第七天 加米施 - 帕滕基 - 罗滕堡 (早餐/当地晚餐)

新天鹅堡-迪士尼著作睡美人的城堡灵感，令人屏息的建筑景观。随后，前往其山脚下的天鹅堡村庄享受自由时间，徒步与其怀旧的街道中。

罗滕堡-最出名的浪漫之路，由美丽的建筑，旧壁与弄巷环绕着。

第八天 罗滕堡 — 慕尼黑 (早餐/巴伐利亚 Hofbrannhaus 晚餐)

罗滕堡市区游包括保存得最完整活像一个电影场景的中古世纪小镇。城中板木结构的房屋和砌石望塔构成了一幅美丽场景，亦被使用于许多电影拍摄中。歌德式建筑风格的圣雅各布教堂，其中更收藏着一幅宏伟的雕刻，曾一度成为此镇的朝圣物，是至今仍吸引许多游客前来参观的原因。

珂沃尔法特-德国顶级圣诞饰品和装饰公司。

驱车回返慕尼黑，享受自由时间。



第九天 慕尼黑 — 新加坡 (早餐)

告别了慕尼黑，我们送往机场搭乘舒适班机回返新加坡。

第十天 新加坡

抵达新加坡。希望您与康泰旅行社共享美好的回忆，身心康泰!

Remarks
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
* During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
* Sequence of itinerary is subject to change without prior notice

Updated 31Oct'15

康泰旅行社 HONG THAI TRAVEL 65331722

1 Park Road, #02-121, People's Park Complex, Singapore 059108 Email: counter@hongthai.com.sg